
Referat af bestyrelsesmøde i DH Skanderborg d. 22.11.21 på Fælleden.

Tilstede : Johannes Østergaard, Jan Højegaard, Ulla Transe, Birthe Jensen, Viggo Rasmussen, 
Anette Mølgård og Else Kristensen. 

1. Godkendelse af dagsorden
    Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af referat.
    Referat godkendt. 

3. Valg af referent.
    Else Kristensen valgt. 

4. Formanden har ordet.
    Johannes Østergård orienterer omkring nyt fra DH herunder en opfordring til at  
    medlemmer kan tilmelde sig div. udvalg. 

5. Jan Højegaard har ordet.
    J. H. orienterer omkring bankregler omkring DH Skanderborgs bankforbindelse.
    Det er nu arrangeret således at Formand og Kasserer kan udbetale til relevante 
    udgifter m.m. 
    J. H. foreslår at man ansøger om at tilskud fra kommunen for 2021 bliver overført
    til 2022, da det, pga Corona, ikke har været muligt at afholde arrangementer m.m.
    Forslaget godkendes. 

6. Opfølgning af foredragsholder.
    Formanden har haft kontakt til evt. foredragsholder, men personen kunne ikke. Der
    er flere andre foreslåede emner, som der nu vil blive arbejdet videre med. 

7. Opfølgning af personer til Handicaprådet, samt stedfortræder.
    Det har vist sig at DH har en ledig plads i Handicaprådet. Viggo Rasmussen vil
    kontakte en relevant repræsentant som muligvis vil være interesseret. 

8. Nyt fra medlemsorganisationer.
    Medlemmerne orienterer omkring nyt fra de repræsenterede
    medlemsorganisationer. 

9. Fastsættelse af møder i 2022.
    Møder i DH Skanderborg i 2022. 
    21.3.2022 (Årsmøde) 
    2.5.2022 
    13.6.2022 
    19.9.2022 
    21.11.2022 



10. Eventuelt
      Der var ikke noget til dette punkt 


